樹德科技大學學報

Journal of SHU-TE University

第二十二卷第一期 民國一〇九年一月 Vol. 22, No. 1

目錄

觀光工廠的觀光吸引力、體驗價值及重遊意願之相關研究—	施俊維;Chun-Wei Shih	1
以台灣優格餅乾學院為例	蔡長清;Chang-Ching Tsai	
A Study of the Relationships among Tourism Attractions,		
Experiential Value and Revisiting Intention of the Tourism Factory-		
A Case of Taiwan Yougoods School of Cookie		
KANO 模式為基礎之國小數學電子教科書品質要素之研究	王佳文;Jia-Wen Wang	21
Quality attribute analysis of mathematics electronic textbooks for	陳香吟;Hsiang-Yin Chen	
elementary school students based on the Kano's model		
退輔會配合長照 2.0 提供一般民眾人住榮譽國民之家的服務品	翁錳揮;Meng-Hui Weng	39
質、住戶滿意度及付費人住意願之研究	楊一峰;Yi-Feng Yang	
The Case of Veteran Affair Council with LTC 2.0 Policy into its	陳清耀;Ching-Yaw Chen	
Empirical Study of Service Quality, Satisfaction, and Purchase		
Intention.		
結合 FDM 與 ISM 探討兒童家具關鍵性設計指標	陳文亮;Wen-Liang Chen	49
Integrating FDM and ISM to Analyze the Key Design Indicators of		
Children Furniture		
故事結構教學提升偏鄉幼兒故事理解能力之研究	林 靜; Ching Lin	67
A Study on Using Story Grammar Instruction to Improve Young	陳玉婷;Yu-Ting Chen	
Children's Story Comprehension in the Remote Area		

技術型高中學生中英翻譯時態錯誤分析	蔡良宏;Liang-Hung Tsai	87
A Study of Error Analysis on English Tenses of Chinese-English		
Translation among Vocational High School Students		
老人相互關懷正向心理學介入方案對社區照顧關懷據點老人主	李新民;Hsing-Ming Lee	111
觀幸福感與憂鬱的影響	李雨晏;Yu-Yan Lee	
The Effects of Elder Educare Elder Positive Psychology		
Intervention Program on Community-Care-Site Older Adults'		
Subject Well-Being and Depression		
發現學習論對英文閱讀創新教學之探究	許呈瑟;Cheng-Se Hsu	129
A Study of Applying Discovery Learning to Innovative Instruction in		
English Reading		
ナナサロマエルケナを集合し立てされる。	百 [- do · Chil Min - Hair	1.40
女裝原型結構創新設計	夏士敏;Shih-Ming Hsia	149
Innovative Design of Women's Bodice Block Structure		
自我超越心理教育介入方案影響安養機構老人成功老化初探	李新民;Hsing-Ming Lee	173
The Effects of Self-Transcendence Psychoeducational Intervention	李心郁;Xin-Yu Lee	
Program on Successful Ageing among Older Adults Living in Care		
Institutions		
從援外政策看中國經濟外交變遷	王翠霞;Tsui-Hsia Wang	191
Evolution of China's Economic Diplomacy from the Perspective of		
Foreign Aid Policy		